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Není všechno zlato co se třpytí. Smutná vizitka šéfa
českého sportu
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politika

Smutná vizitka šéfa českého sportu. Jak kvalitní jsou
dokumenty, které podepisuje předseda NSA Ondřej Šebek a
navíc se jimi na stránkách agentury chlubí? A proč Národní
sportovní agentura oceňuje pouze zlaté medaile? 

Ondřej Šebek, šéf NSA

16. srpna 2023 - 10:15

Když se konala tisková konference před odletem na FISU Letní
světové univerzitní hry v Chengdu 2021, nikdo z přítomných zřejmě
nečekal, jak bohatá medailová sbírka se bude vracet zpět do České
republiky. Dvanáct cenných kovů, jimiž se čeští sportovci mohou
chlubit, patří k historickým úspěchům univerzitního sportu.
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Skvělým výkonům přímo na místě přihlížel i předseda Národní
sportovní agentury Ondřej Šebek, který sám má velkou zkušenost s
vysokoškolským sportem při zakládání univerzitní ligy v ledním
hokeji. Je škoda, že nadšení z úspěchů českých reprezentantů
nesdílí také zaměstnanci Národní sportovní agentury. Na stránkách
agentury se objevila zpráva s konstatováním úspěšného vystoupení
a odkaz na blahopřejné dopisy šéfa NSA Šebka předsedům
sportovních svazů, ve kterých je připojena osobní gratulace zlatým
medailistům.

 

Psali jsme:

Labašta ničí český sport a šéf NSA Šebek jen přihlíží
 

Je velmi smutné, že jsou opomíjeni stříbrní i bronzoví medailisté, na
trenéry také nedošlo. Proč potom NSA zkoumá počty trenérů při
rozdělování neinvestičních dotací, když jejich práci takovým
způsobem přehlíží, je velkou záhadou. Některé zlé hlasy ironicky
hovoří o uvedení prioritizace sportu do praxe.

 

Co možná při čtení zarazí ještě více, je fakt, že ani jeden ze čtyř
dopisů není napsán správně. U tří předsedů je dokonce špatně
napsané jméno, a to buď v hlavičce, nebo v oslovení. Je smutné, že
zkomolené jméno má dokonce předseda Českého veslařského
svazu, který se stal předsedou svazu po Šebkovi. Gramatické chyby
jako, velká a malá písmena, špatné skloňování nebo chybějící čárky
lze asi přičíst na vrub nenadálému ochlazení, které potkalo hlavní
město v uplynulém týdnu. Za tyto přešlapy nelze rozhodně vinit
předsedu Šebka, nicméně je jeho vizitkou, jak kvalitní dokumenty
podepisuje a navíc se jimi na stránkách agentury chlubí.
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Psali jsme:

Vřed Národní sportovní agentury zvaný labaštismus
 

Sportovní prostředí může jen doufat, že v agentuře mají problém
pouze s psaním děkovných dopisů, i když prohraná soudní řízení ve
věci přidělování dotací o tom nesvědčí.

 

(svoboda, prvnizpravy.cz, foto: Petr Skála)
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